

To use your card, simply go to any Al Arabi Travel Agency Store within UAE and show this email on your screen or a print copy at the cashier 1. Only redeemable at Al Arabi Travel Agency stores in UAE 2. Valid for 12 months from date of issuance 3. Cannot be returned or refunded and cannot be replaced if lost, stolen or damaged 4. If misplaced Al Arabi Travel Agency and MyList cannot block/cancel the card, and will not be responsible for any transactions on lost/stolen card

نم ي أةراي زى وس كي ل ع ام ككتق اطب م ادختس ال
ىل ع ين ورتكل إل ا دي ربل ا اذه راهظو ةدحتم ال اةي برعل ا تارام إل ا ل خاد تاي رفسل ل ي برعل ا تال كو
تارام إل ا ي ف تاي رفسل ل ي برعل ا تال كو نم ي أى دل طقف 1. بس احمل ل ةعوبطم ةخسن وأكتشاش
نكم ي ال و ادر وأ اهداع إنكم ي ال 3. رادص إل ا خيرات نم أرهش 12 ةدمل ةحل اص 2. ةدحتم ال اةي برعل ا
ل نكم ي ال ،ةق اطبل ا ققرس وأن ادقف ل اح ي ف 4. اهفل ت وأ اهتقرس وأ اهن ادقف ةل اح ي ف اهل ادبتس ا
م تت ةل م اعم ي أن ع ةيل ووؤسم ال اءل خ إ عم ،اهئ اغل إ /اهرظح تسي ل ي ام و تاي رفسل ل ي برعل ا ةل كو
ةق ورسم ل ا /ةدوق فم ل ا ةق اطبل ا ىل ع